
Rada Miejska w Serocku 

Wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej 

Protokół nr 3/2024 

Posiedzenie w dniu 25 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2024 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

Radna Teresa Krzyczkowska spóźniła się na posiedzenie komisji. 

 

Dodatkowo w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Borkowski- Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Marek Bąbolski – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Serock 

3. Monika Karpińska – Skarbnik Miasta i Gminy Serock 

4. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy Serock 

5. Alicja Melion – Dyrektor ZOSiP 

8. Jakub Szymański – Kierownik Referatu GP 

9. Monika Głębocka-Sulima – Kierownik Referatu PRI 

10. Mateusz Wyszyński – Kierownik Referatu OŚRiL 

11. Kierownik OPS – Anna Orłowska  

12. Beata Wilkowska- Kierownik Referatu AG 

13. Leszek Błachnio – Dyrektor MGZW 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński otworzył posiedzenie Komisji, powitał wszystkich 

zebranych, sprawdził kworum i stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 13 radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 



 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Biliński, Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Gabriela 

Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof 

Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Teresa Krzyczkowska 

 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2028. 

 

Kierownik OPS Anna Orłowska przedstawił projekt uchwały, zgodnie z art. 16 b ustawy z 

dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej gmina i powiat opracowują strategię 

rozwiązywania problemów społecznych. Zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt. 1 cyt. wyżej ustawy do 

zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy opracowanie i realizacja gminnej 

strategii rozwiązywania problemów społecznych ze szczególnym uwzględnieniem 

programów pomocy społecznej, profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i 

innych, których celem jest integracja osób i rodzin z grup szczególnego ryzyka. Strategia 

zawiera aktualną diagnozę sytuacji społecznej w Mieście i Gminie Serock w oparciu o analizy 

bieżących danych statystycznych, reguluje także sposób wdrażania, realizacji i monitorowania 

dokumentu strategicznego. Projekt Strategii został poddany konsultacjom społecznym. 

 

Sławomir Osiwała poprosił aby ujednolicić nazewnictwo, pisane jest miejscowość Zegrze lub 

Osiedle Zegrze.   

 

Przewodniczący Mariusz Rosiński zapytał czy były badanie i konsultacje dotyczące osób 

starszych oraz osób z niepełnosprawnością.  

 

Kierownik Anna Orłowska odpowiedziała, że były konsultacje, była przyjęta uchwała, że ten 

projekt przyjęty jest do konsultacji. Konsultacje prowadzone były przez dwa tygodnie, ale 

żadne uwagi odnośnie strategii nie zostały zgłoszone, natomiast niektóre problemy były 

zgłoszone przez mieszkańców m.in. bariery architektoniczne.  

 

Wiceprzewodniczący Józef Lutomirski zapytał o opiekę nad dziećmi do lat trzech, w ankiecie 

zapytano czy zaspokaja potrzeby mieszkańców i 46% badanych udzieliło odpowiedzi 

przeczącej. Wiceprzewodniczący zapytał skąd opinia rodziców, że opieka nad dziećmi jest 

negatywnie oceniona. W raporcie NIK, który Wiceprzewodniczący czytał również były słabe 

wyniki jeśli chodzi o opiekę dzieci do lat trzech.  

 

Kierownik Anna Orłowska odpowiedziała, że prawdopodobnie wynik tej ankiety wziął się z 

tego, że ankieta przeprowadzana była, jak jeszcze nie było publicznego żłobka, a rodzice 



oczekują dużej ilości miejsc w placówkach. Działania będą podejmowane, jest w planie 

otworzenie kolejnych placówek 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Serock na lata 2024 – 2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 846/LXXVIII/2024 

z dnia 31 stycznia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich 

usług. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Anna Orłowska. Zmiana treści uchwały 

związana jest ze stanowiskiem Wydziału Nadzoru Prawnego Wojewody Mazowieckiego 

wyrażonego podczas rozmowy telefonicznej przeprowadzonej przez Kierownika OPS w 

Serocku z pracownikiem ww. wydziału. Usunięciu ulega zapis o brzmieniu „wystąpienie 

zdarzenia losowego lub klęski żywiołowej”, który odnosił się do szczególnie uzasadnionych 

przypadków uzasadniających odstąpienie w części lub całości od dochodzenia odpłatności za 

usługi opiekuńcze i sąsiedzkie. Z uwagi na to, że w ustawie o pomocy społecznej nie został 

zdefiniowany termin zdarzenia losowego uwzględniono wskazanie nadzoru prawnego 

Wojewody Mazowieckiego poprzez wykreślenie tego zapisu.  Ponadto na wyartykułowanie 

zasługuje zapis w § 4 ust.4 uchwały Nr 846/LXXVIII/2024 z dnia 31 stycznia 2024 r. (tabela 

określająca przedziały dochodu uzyskiwanego przez osobę samotnie gospodarującą lub 

przypadającego na osobę w rodzinie), że wartości oznaczone w poszczególnych progach 

dochodowych należy rozumieć jako wartości włącznie ( np. powyżej 170% do 200% 

włącznie). 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr 846/LXXVIII/2024 z dnia 

31 stycznia 2024 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 



trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, 

wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w Samorządowym Żłobku w Zegrzu, dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar 

opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

 

Burmistrz Artur Borkowski powiedział, że proces uruchomienia żłobka zbliża się ku końcowi. 

Zgłoszono 83 dzieci a miejsc jest 28, wypada więcej niż troje dzieci na miejsce.  Przed 

rozpoczęciem funkcjonowania konieczne jest ustalenie stawki za żłobek. Stawki zostały 

odniesione do minimalnych wynagrodzeń. Stawka został ustalona na poziomie nieco 

wyższym niż w sąsiednich samorządach gdzie funkcjonują żłobki, ale standard w tym 

publicznym żłobku jest na wysokim poziomie.     

 

 

Dyrektor Alicja Melion dodała, że uruchomienie żłobka zaplanowano na 2 maja 2024r. na 

dzień dzisiejszy komisja rekrutacyjna przegląda wnioski aby ustalić listę pierwszeństwa z 

kryteriami, które zostały ustalone w statucie żłobka. Zgodnie z Ustawą o opiece nad 

dzieckiem do lat trzech rodzice ponoszą opłatę za korzystanie ze żłobka i są to trzy rodzaje 

opłat dla rodzica, jest opłata stała za korzystanie do 10 godzin, jeśli rodzic chce korzystać 

dłużej to określa się stawkę dodatkową, kolejna opłatą jest opłata za wyżywienie. Wszystkie 

te opłaty ustala Rada Gminy która utworzył taką jednostkę publiczną. W projekcie uchwały 

zaproponowano aby opłata stała za 10 godzin wynosiła 23% minimalnego wynagrodzenia za 

pracę co przekłada się na kwotę 976 zł, za dodatkową godzinę opieki zaproponowano 0,1% 

minimalnego wynagrodzenia za pracę i wynosi w zaokrągleniu 5 zł za każdą rozpoczętą 

godzinę pobytu dziecka. Jeśli chodzi o wyżywienie proponuje się aby maksymalna opłata 

wynosiła 0,5%  minimalnego wynagrodzenia za pracę, jest to próg za który dyrektor ustalając 

opłaty za wyżywienie nie może wyjść. Części składowe opłaty stałej według planu 

finansowego wychodzi, że miesięczny pobyt dziecka w żłobku będzie wynosił 2.410 zł. Z 

czego 976 płaciłby rodzic, przez najbliższe trzy lata będzie dofinansowywane z programu 

Maluch Plus w kwocie  837 zł miesięcznie, ale po 36 miesiącach tego dofinansowania już nie 

będzie. Udział gminy w tym pierwszym okresie byłby 597 zł w kosztach utrzymania żłobka. 

Rodzic będzie wiec płacił 976 zł czyli około 40% szacowanych kosztów utrzymania 

miesięcznego dziecka w żłobku. Dla porównania stawka stała w żłobku niepublicznym w 

Stasim Lesie wynosi 1.400 zł. Doliczyć trzeba jeszcze opłaty za wyżywienie 15 zł dziennie. 

 



Radny Krzysztof Bońkowski  zapytał czy w przedstawione kwoty wliczone jest  300 zł, które 

przysługuje rodzicom, których dzieci uczęszczają do żłobka.    

 

Dyrektor Alicja Melion odpowiedziała, że Bon Żłobkowy przysługuje rodzicom którzy 

wybrali żłobek niepubliczny. Dyrektor dodała, że zgodnie z ustawą o opiece nad dzieckiem 

do lat trzech, przewidziano dofinansowanie dla rodzica dziecka uczęszczającego do żłobka w 

wysokości 400 zł. Rodzic musi zawnioskować przez portal o dofinansowanie pobytu dziecka 

w żłobku i wtedy te pieniądze będą wpływały na konto organu prowadzącego, wnioski 

rozpatrywane są przez ZUS.     

 

Radny Krzysztof Bońkowski poprosił, aby rodzice dzieci, które dostaną się do żłobka 

otrzymali pisemnie taką informacją. 

 

Radny Sławomir Osiwała zapytał czy ustalone kwoty nie są za duże dla rodzin, które 

zarabiają najniższą krajową. Rodzice nie dostaną również Bonu Żłobkowego jaki należy się 

dla rodziców dzieci w żłobkach niepublicznych. Radny nie chciałby sytuacji, gdzie rodzic 

dziecka które dostało się do publicznego żłobka będzie ponosił większe koszty niż w 

przypadku żłobka niepublicznego.  

 

Dyrektor Alicja Melion ponownie przeanalizowała koszty żłobka publicznego oraz 

niepublicznego. Opłata rodzica stała 976 zł, za wyżywienie podana została maksymalna 

kwota przewiduje się ze będzie to 10-12 zł dziennie, jeśli chodzi o dodatkowe godziny są to 

jednostki, które potrzebują skorzystać z tych godzin dodatkowych, dodatkowo rodzic może 

wnioskować o dodatkowe 400 zł. W żłobku niepublicznym znajdującym się na terenie gminy 

opłata stała wynosi 1.400 zł., stawka żywieniowa 15 zł.  Ewidentnie więc żłobek publiczny 

przy wysokim standardzie i kameralnym charakterze będzie tańszą ofertą niż żłobki 

niepubliczne. 

 

Radny Włodzimierz Skośkiewicz zapytał czy przy rekrutacji będzie brane kryterium, samotna 

matka lub ojciec bo sytuacje, że rodzice nie mają ślubu i podają że są samotnymi rodzicami. 

 

Dyrektor Alicja Melion odpowiedziała, że kryteria przyjęcia do żłobka były ustalone w 

statucie, jest tam precyzyjny zapis, przez który rozumie się że samotny rodzic jest to 

określone, że jeśli rodzice ślubu nie mają ale zamieszkują razem to kryterium to nie 

obowiązują. Oczekujemy, że w oświadczeniu rodzice wskażą stan faktyczny. 

 

Radny Sławomir Czerwiński zapytał czy w statucie były godziny otwarcia żłobka.         

 

Dyrektor Alicja Melion odpowiedziała, że nie ma tego w statucie, ponieważ kwestie te 

reguluje ustawa, że jest to co najmniej 10 godzin. Natomiast w regulaminie jaki określi 

dyrektor żłobka będzie dokładna informacja ile to będzie godzin. Prawdopodobnie będzie to 

od 6.30 do 17.00 czyli 10,5 godziny.  

 

Przewodniczący Mariusz Rosiński zauważył, że finansowanie jest na pierwsze trzy lata, czy 

potem będzie jeszcze jakiś program. 

 

Dyrektor Alicja Melion wyjaśniła, że gmina ubiegając się o środki z programu Maluch Plus 

otrzymała środki na budowę tej placówki oraz otrzymała dofinansowanie miejsc utrzymania 

które obowiązuje na okres trzech lat. Po upływie 36 miesięcy jeśli nie będzie innego 

programu to o taką kwotę powiększą się wydatki gminy na utrzymanie tego żłobka.   



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w 

Samorządowym Żłobku w Zegrzu, dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar opieki nad 

dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i 

Gminy Serock w 2024 r. 

 

Kierownik Mateusz Wyszyński przedstawił coroczny program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Obejmuje on swoim zakresem: 

1.zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2.opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3.odławianie bezdomnych zwierząt; 

4.obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5.poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6.usypianie ślepych miotów; 

7.wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8.zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt, 

9.plan znakowania zwierząt w gminie, 

10.plan sterylizacji lub kastracji zwierząt w gminie, 

11.wskazanie wysokości środków finansowych przeznaczonych na realizację programu oraz 

sposób wydatkowania tych środków. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Serock w 

2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 



Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Dosin nazwy ul. Pozytywna. 

 

Kierownik Jakub Szymański przedstawił projekt uchwały, poinformował, że nazwa dotyczy 

drogi wewnętrznej, położonej w miejscowości Dosin, grunt stanowi własność osób 

fizycznych i współwłaściciele zwrócili się z prośbą o nadanie nazwy ul. Pozytywna. Nazwa 

ul. Pozytywna nie występuje na terenie Miasta i Gminy Serock. Wszyscy współwłaściciele 

drogi wyrazili zgodę na nadanie zaproponowanej nazwy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Dosin 

nazwy ul. Pozytywna.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów 

jednostek pomocniczych Miasta i Gminy Serock – sołectw na lata 2024-2029. 

 

Burmistrz Artur Borkowski poinformował, że w związku z kończącą się kadencją sołtysów i 

rad sołeckich, istnieje konieczność zarządzenia przeprowadzenia wyborów do organów 

jednostek pomocniczych gminy Miasto i Gmina Serock na lata 2024- 2029. Zgodnie z 

projektem uchwały wybory zostaną przeprowadzone w terminie od 1 maja 2024r. do 15 lipca 

2024r. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów jednostek 

pomocniczych Miasta i Gminy Serock – sołectw na lata 2024-2029.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku. 

 

Dyrektor Alicja Melion powiedziała, że przedszkole specjalne otrzymuje subwencje na 

każdego ucznia, ale mimo wszystko potrzeby są bardzo duże. Z terenu gminy Serock jest 

jedno dziecko w tym przedszkolu i jak na razie, mimo chętnych, nie ma więcej miejsc. 

 

Radny Krzysztof Bońkowski powiedział, że 80 tys. Jest to duża kwota jeśli z naszej gminy 

uczęszcza do tego przedszkola tylko jedno dziecko. Powiedział, żeby spróbować 

porozmawiać z powiatem żeby obciążać finansowo gminy proporcjonalnie do ilości dzieci. 

 

Dyrektor Alicja Melion odpowiedziała, że tak właśnie jest liczone, proporcjonalny udział od 

dziecka uczęszczającego do placówki. W takim oddziale jest czworo dzieci, pracują tam 

specjaliści, musi być odpowiednio przygotowane zaplecze, jest to niebywale drogi 

mechanizm.  

 

Skarbnik Monika Karpińska dodała, że koszty prowadzenia przedszkola jest to kwota 

1.500.000 zł. natomiast część subwencji oświatowej jest dotacją Państwa 980 tys. zł. na 

minusie jest więc 532 tys. zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

dla Powiatu Legionowskiego w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Sławomir Osiwała, Jarosław 

Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław 

Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (1) 

Marek Biliński 

 

Radni Sławomir Osiwała oraz Włodzimierz Skośkiewicz opuścili posiedzenie Komisji.  

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045. 



 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 

i Gminy Serock w 2024 roku. 

 

Skarbnik Monika Karpińska przedstawiła projekty uchwał. Po stronie dochodowej 

wprowadzona została subwencja oświatowa w kwocie 3.346.868 zł z przeznaczeniem m.in. 

na pokrycie kosztów wzrostu średnich wynagrodzeń nauczycieli od 1 stycznia 2024r, również 

dotacja na wychowanie przedszkolne 1.254.000 zł te środki są przeznaczone na podwyżki dla 

nauczycieli w wysokości 30%. Z Ministerstwa wpłynęła subwencja rozwojowa w wysokości 

1.165.000 zł. Szereg dofinansowań, które gmina otrzymała, Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa w kwocie 29 tys. zł., na realizacje programu Cyberbezpieczny Samorząd w 

łącznej wysokości 587.940 zł.  Podpisano szereg umów o dofinansowanie z Marszałkiem, 

m.in. w wysokości 226.730 zł. w ramach Mazowsze dla Sportu na budowę toru pumptrack w 

Skubiance, gmina otrzymała także kwotę 40 tys. zł na realizacją projektu Aktywność siłą 

serockich seniorów, a po stronie wydatkowej zostało zabezpieczone na to zadanie 72 tys. zł. 

Ponadto gmina otrzymała dofinansowanie na nasadzenie zieleni na terenie gminy w 

wysokości 166 tys. zł. W ramach Mazowsze dla Sołectw gmina otrzymała dofinansowanie do 

dwóch zadań po 15 tys. zł. Na zagospodarowanie terenu w Zabłociu jak również w 

miejscowości Łacha. W ramach programu dla czystego powietrza gmina otrzymała 

dofinansowanie w wysokości 200 tys. zł. do zakupu zamiatarki drogowej. W ramach 

programu Mazowsze dla straży pożarnych gmina otrzymała dofinansowanie na zakup nowego  

średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego w kwocie 150 tys. zł., na to zadanie gmina 

otrzymała również środki unijne w wysokości 653 tys. zł. Strona dochodowa zostanie 

zmniejszona w ramach Polskiego Ładu o kwotę 279 tys. zł. na zadanie dotyczące 

modernizacji dróg z tego względu, że przetarg został otworzony na kwotę niższą niż 

pierwotnie zakładano. Po stronie dochodowej wprowadzone są środki które gmina planuje 

pozyskać w związku z uruchomieniem od maja nowej jednostki czyli żłobka w kwocie ponad 

223 tys. zł. Jeśli chodzi o stronę wydatkową to szereg środków którą znalazły się po stronie 

dochodowej ma odzwierciedlenie po stronie wydatkowej. Strona dochodowa zostanie 

zwiększona 7.640.000 zł. natomiast strona wydatkowa 10.500.000 zł. Powoduje to, ze deficyt 

zostanie zwiększony o 2.862.000 zł, które planuje się pokryć wolnymi środkami, które gmina 

wypracowała w roku ubiegłym. Jeśli chodzi o WPF jest dostosowany do projektu uchwały w 

sprawie wprowadzenia zmian budżetowych po stronie wydatkowej i dochodowej, 

dostosowane zostały również nakłady finansowe do poszczególnych zadań w związku z 

otrzymaniem dofinansowań.     

 

Przewodniczący Mariusz Rosiński zapytał o zadanie odwodnienie ul. Tchorka kiedy realnie 

będzie to zadanie wykonane, ponieważ kwota pojawiła się dopiero na 2025 rok.   

 

Kierownik Monika Głębocka-Sulima odpowiedziała, że jest tak dlatego, że proces 

projektowania będzie trwał kilka miesięcy a rozliczenie nastąpi prawdopodobnie dopiero w 

2025 roku, ale zostanie rozpoczęty w tym roku.   

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Serock na lata 2024-2045. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Biliński, Sławomir Osiwała, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy 

Serock w 2024 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krzysztof Bońkowski, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, 

Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , Agnieszka Oktaba, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta 

Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (3) 

Marek Biliński, Sławomir Osiwała, Włodzimierz Skośkiewicz 

 

 

11. Przyjęcie protokołów. 

 

Protokoły przyjęto bez uwag. 

 

12. Sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono. 

 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Mariusz Rosiński 

  

 

Przygotowała: Patrycja Seroka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


